
 

 

Interpellation inför KF den 21 november 
 
Till Socialnämndens ordförande Oscar Hahne 
 
I Samband med socialnämndens möte den 3 oktober 2024 gavs information av 
ansvarig för hur hemsjukvården i Knivsta fungerar. Informationen som gavs 
ledamöterna i socialnämnden tolkar jag som ett rop på hjälp. 
 
Av informationen framgick att det saknas resurser i form av personal, lokaler och 
utrustning (bl. a bilar). Enligt informationen går personalen mer eller mindre på 
knäna, det saknas helt enkelt händer och fötter. Denna situation har dessutom 
pågått en tid, 
 
Vid mötet den 3 oktober gjordes också ett studiebesök i hemsjukvårdens lokaler på 
Estrids gård, det kunde konstateras att lokalerna inte var ändamålsenliga för 
personalen. Vi kunde se personal som fyllde dosetter med läkemedel samtidigt som 
de svarade i telefon, Samtidigt !  
 
Vidare framkom det av informationen att det saknas bilar för at få rationella och 
effektiva rutiner vid hembesök.  
 
Vid presidiemöte i socialnämnden den 31 oktober informerades att ytterligare 1 
sjuksköterska ska anställas och 1 sjuksköterska på visstid inom en snar framtid. 
Bland de förklaringar som angavs som orsaker till problemen inom hemsjukvården 
var volymökningar och mer omfattade vårdbehov hos brukarna. 
 
Till socialnämnden ordförande: 
 
Är dessa 2 nya tjänster, en följd av den situation som uppstått eller är detta planerat 
sedan tidigare ?  
 
Hur kommer du som ordförande planera för bättre lokaler och bättre arbetssituation 
för personalen ? 
 
Kommer socialnämnden att införskaffa ytterligare bilar för att underlätta arbetet 
med att besöka brukare ? 
 
Gunnar Ormeus 
Socialdemokraterna i Knivsta 


